

Verslag van de op 10 augustus 1998 gehouden vergadering van het algemeen bestuur van de v.v. D.E.T.O.

afwezig i.v.m. vakantie

Harm Kuper, Jan Slot, Jan Rijzer.

1 Opening

De eerste vergadering in het nieuwe seizoen 1998-1999.

De voorzitter kijkt nog even terug op de afgelopen maanden.

Het kampioenschap-Receptie -Reunie en wij kunnen met zijn allen terugzien op geslaagde avonden. Het jubileumboek heeft een goede uitstraling gekregen onder redactie van Annet Westerhof. Klassehoger voetballen brengt toch weer andere gezichten met zich mee, maar wij zullen zien wat het 51ste levensjaar in onze club brengt.

De jaarvergadering zal op 12 oktober a.s. worden gehouden.

In oktober zal de T.C. alweer met een advies moeten komen omtrent de beide trainers van het eerste als het tweede elftal.

Riemens o.a. over zijn reisafstand en Horst misschien cursus oefenmeester 2.

De andere trainers graag advies in november.

Ook zullen wij in 1998 moeten kijken hoe haalbaar het is om toch de club te zijn van Oost- Nederland is dit allemaal toereikend.

Ook zullen wij ons eens moeten buigen over een eventuele fusie met een andere vereniging. Want wat zal er gebeuren met een herindeling van enkele gemeentes.

Hoe sterk zullen wij dan nog staan?

Toekomst van onze club?

2 Notulen vergadering 9 juli j.l.

Herman en Gerrit Abbink hebben een gesprek gehad en naar mogelijkheden gekeken betreffende een krachthonk.

Wij hebben attributen maar kunnen niet worden gebruikt i.v.m. geen ruimte.

Kleedkamer 8 zou een optie kunnen zijn, maar dan zou je het ballenhok moeten verplaatsen. Op dit moment is het niet haalbaar om iets te bouwen.

Het enigste alternatief is om kleedkamer 10 tot krachthonk te maken mits het geen problemen geeft met indelingen van elftallen.

Voorwaarde is dat het misschien tijdelijk is. (toeloop aantal voetballende leden)

Meerderheid van het bestuur is ervoor om kleedkamer 10 hiervoor te gebruiken.

Gerard ziet het liefst nieuwbouw in de loop van dit jaar.

Ep is tegen het krachthonk.

Jan Rijzer zal in de vergadering van 7 sept. Bekend moeten maken hoeveel kleedkamers hij denkt nodig te hebben.

Verder worden de notulen ongewijzigd goed gekeurd.

3 Ingekomen stukken

Trouwkaart van Roy ter Halle en Marjon Jansen 4 sept. a.s.

Herman en Jan Bruins zullen hier naar toegaan.

Hartrans Expeditiebedrijf Oldenzaal -doorgespeeld naar de supp.ver. {

4 Mededelingen

Harry v.d. Belt neemt zitting in het jeugdbestuur met speciale taak wedstrijdsecretariaat jeugd.

✕ Jubileum 50 jaar D.E.T.O. achteraf blijkt, dat er van bepaalde jaren, weinig documentatie is van onze vereniging. Hans Jaspers Faijer zal gevraagd worden of hij de volgende jaren in een archief wil vastleggen. (leo)

Broeze reinigingssystemen wil fl.500.00 sponsoring. Neemt hier verder contact op met

Ria van de Belt. (wordt vervolgd)

Gesprek geweest bij de v.v. Voorwaarts met alle voetbalver. uit de gemeente Vr'veen. De heer Mulder neemt contact op met de gemeente, dat wij als voetbalver. een apart gesprek willen hebben.

Zaterdag 18 juli j.l. de dag met Heracles is een succes geweest.

De wedstrijd D.E.T.O-Emmen was een perfecte uitstraling.

Kunnen wij in de voorbereiding met het eerste elftal zoveel mogelijk thuis voetballen.

Zou het niet goed zijn om nu al "goede" clubs aan te schrijven. (wedstrijdsecr.)

Volgend jaar intern-toernooi op 29 mei 1999

Op 17 sept. a.s. gesprek met D.B. supp.ver. (Deto kontakt)

4 Rondvraag

Jan Bruins richtlijnen naar trainers / leiders i.v.m. gratis consumptie

Herman en Jan werken dit binnenkort uit.

Training op veld 4 alleen in de voorbereiding en aan het eind van de competitie voor de 1ste en 2de selectie. Svp doorgeven op de t.c. vergadering. Het mag dus niet constant als trainingsveld worden gebruikt.

Verkoop buiten de kantine. B.v. bij de wedstrijd Deto-Dos

Jan Bruins vraagt Roel Schonewille en Geert Veldhoff.

Bussen Schepers dit jaar offerte aanvragen als bekend is hoe vaak wij een bus nodig hebben. (Jan Bruins en Gerrit Abbink)

Louis: Zijn er nog oude netten voor trainingsdoelen. Wordt deze week nog naar gekeken. Gerrit V.(T.C.)

Arjan Schipper heeft zich afgemeld als trainingskeeper.

Is door jeugdbestuur alweer wat geregeld met Amicitia? Om op maandagavond daar weer te kunnen trainen.

Marcel Horst traint het eerste elftal op maandagavond.

Frits.: Hoopt dat onze eigen spelers ook de kleedkamers zo netjes mogelijk achterlaat.

Tape en pleisters svp in de daarvoor bestemde afvalbakken.

Doorgeven op de leidersvergaderingen.

Ep: Trainingspakken van het eerste elftal zouden naar het tweede elftal gaan? Wie heeft de trainingspakken in huis? Louis vraagt dit na.

Svp op de t.c.en leidersvergaderingen weer eens op het hart drukken, dat ieder goed met het materiaal moet omgaan.

Gerard: Moet er nog weer een dienstrooster komen voor bestuursleden?

Ja, ook een exemplaar aan de kantinecommissie geven.

Inbraakbeveiliging wat doen wij eraan?

Eerst kijken in hoever wij hiervoor zijn verzekerd, komen wij de volgende vergadering op terug.

Gerrit Abbink: Waarom heeft het hoofdbestuur geen uitnodiging ontvangen, afscheid Freek Becker?

5 Sluiting. De voorzitter sluit laat deze eerste vergadering.

VOLGENDE VERGADERING OP MAANDAG 7 SEPT. 19.30UUR

Dinsdag 8 sept. Bekerwedstrijd

